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Abstract (en)
The container (10) has a base element, and an edge element forming side walls (32) that are arranged and aligned at edge folding lines. The base
element has rectangular shape, and is subdivided into three base portions by base folding lines. The base portions extend over entire length of the
base element. The container is produced from a single piece blank forming the base element with the edge element. The side walls are arranged
at a broad side in a bottom section (26) and connected with one another, where the blank is made of paperboard and/or corrugated board. An
independent claim is also included for a method for producing a presentation container.

Abstract (de)
Das Präsentationsbehältnis (10) ist aus einem einzigen Zuschnitt hergestellt und weist ein Grundelement und aussen daran angeordnete,
aufgerichtete Seitenwände (32) auf. Das Grundelement besitzt eine wenigstens nahezu rechteckige Grundform und ist in wenigstens drei
Grundabschnitte, namentlich einen Wandabschnitt (24) und zwei Bodenabschnitte (26), untergliedert. Durch den aufgerichteten Wandabschnitt (24)
ist die Breite des Grundelements, gemessen als Projektion in die Ebene eines der Bodenabschnitte (26), verkürzt und wenigstens zwei Seitenwände
(32) sind zueinander in Anlage gebracht worden.
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